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Zápisnica z komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky pri 

Mestskom zastupiteľstve v Rožňave dňa 12. mája 2020 

 Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

Program: 

 

 

1. Otvorenie 

 

2. Plnenie uznesení – Miroslav Demény 

3. Záverečný účet mesta Rožňava za rok 2019 – Ing. Klára Leskovjanská 

4. Kronika 2018 – Erika Švedová 

5. Rôzne   

 

6. Diskusia 

 

7. Záver 

 

 

 

 

Bc. Lucia Kerekešová                   Miroslav Demény 

tajomník komisie         predseda komisie 
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k bodu č. 1 : Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie 

dal hlasovať za program uvedený v pozvánke Všetci prítomní členovia komisie súhlasili 

s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

k bodu č.2:  Plnenie uznesení  

Z predchádzajúcej komisie zo dňa 14.1.2020  bol návrh komisie zriadiť zberný portál na 

evidenciu kultúrnych, športových a spoločenských podujatí na území mesta. Na základe tohto 

uznesenia 02/01/20 vzniklo na webovom sídle mesta  Rožňava prepojenie s kalendárom akcií 

v meste a regióne, ktorý vedie TIK v Rožňave. Na úvodnej stránke bol aktivovaný bočný 

banner s preklikom na stránku TIK Rožňava – kalendár podujatí. Podujatia je možné nahlásiť 

TIK, alebo pracovníci TIK podujatia aktívne vyhľadávajú a následne zverejňujú v  už 

spomenutom kalendári. Toto riešenie vyžadovalo minimum finančných nákladov, ktoré 

spočívali len v rozšírení počtu stálych informačných bannerov na úvodnej stránke webového 

sídla mesta. 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 (M. Demény, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős, M. Bischof, M. Kerekešová, ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č.3:  Záverečný účet mesta Rožňava za rok 2019 – Ing. Klára Leskovjanská 

- prezentovala predložený materiál  

V krátkej diskusii k predloženému materiálu vystúpil so svojimi otázkami poslanec MZ Mgr.  

Michal Drengubiak. Vedúca finančného odboru na otázky odpovedala a prítomných členov 

komisie informovala aj o stave prípravy rozpočtu mesta na rok 2020. Rozpočet bude predložený 

na rokovanie MZ v mesiaci jún 2020. V diskusii k rozpočtu vystúpil aj primátor mesta Michal 

Domik. 

Uznesenie č. 01/05/20 –  členovia komisie odporúčajú   MZ schváliť  celoročné hospodárenie 

mesta Rožňava za rok 2019 bez výhrad. 

Hlasovanie:  

Za: 7 (M. Demény, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős, M. Bischof, M. Kerekešová,  

R. Kovács ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č.4:  Kronika 2018 – Erika Švedová  

- prezentovala predložený materiál  

Po otázke predsedu komisie v akom stave je v súčasnosti kronika mesta v nadväznosti na 

vykonanú kontrolu hlavnou kontrolórkou mesta, otázku zodpovedal vedúci odboru Ing. Ivan 

Nemčok. 
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Kroniky za roky:  

- 2011, 2012, 2013- sú aj s prekladmi v maďarskom jazyku a pripravuje sa ich tlač a zviazanie 

- 2014 neexistuje zápis. Tento rok patril do kompetencie predchádzajúceho pracovníka odboru 

Mgr. Petra Galla, s ktorým bol rozviazaný pracovný pomer. Tento ročník bude dopracovaný.  

- 2015 kronika preložená do maďarského jazyka je potrebné ju vytlačiť a zviazať  

- 2016,2017  existuje len v pracovnej verzií kronikárky mesta bez výslednej úpravy a prekladu 

nakoľko zápisy, ktoré boli odovzdané bývalej vedúcej odboru sa v odovzdaných dokumentoch 

po jej odchode z pracovnej pozície na MsÚ nenachádzajú.  

- 2018 predložená v komisií 12.5.2020 

- 2019 v štádiu koncepčnej prípravy 

V diskusii k prejednávanému materiálu vystúpila aj členka komisie A. Kleinová. S kronikárkou 

mesta sa dohodlo o písomnom zaslaní pripomienok ku zápisu za rok 2018.  

Hlasovanie: 

Za: 7 (M. Demény, R. Kovács, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős, M. Bischof,  

M. Kerekešová, ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č.02/05/20 – členovia komisie berú na vedomie  

 

k bodu č.5 Rôzne  

Návrh z predchádzajúcej komisie zo dňa 24.2.2020 bol, aby OOCR GEMER predložila komisii 

informáciu a svojej činnosti na najbližšom zasadnutí komisie. Na základe tohoto návrhu, 

referentka cestovného ruchu pozvala na zasadnutie komisie riaditeľa OOCR GEMER p. Hrica. 

Zasadnutia komisie sa zúčastnil aj jeho zástupca p. Bradňanský. Taktiež bol prítomný aj pán 

primátor mesta ako predseda OOCR GEMER. Prítomnými zástupcami OOCR GEMER bola 

činnosť organizácie v základných rysoch odprezentovaná aj so zámermi na najbližšie obdobie. 

Je možnosť si pozrieť stránku www.regiongemer.sk, FB profil a Instagram pod názvom ,, 

Región gemer“.  

- rozvojový zámer za rok 2019 bol 60.000€  

- projekt na rekonštrukciu okolia a zvonice na kalvárií, ktorá prejde darovacou zmluvou 

z biskupstva na mesto Rožňava,  pôjde cez OOCR – približne za 30.000 €  

- v priebehu najbližšieho obdobia je zámer zriadiť zastúpenie organizácie a umiestniť jedného 

pracovníka OOCR GEMER priamo v meste Rožňava 

- spolupráca s OZ Gotická cesta  

 

 

http://www.regiongemer.sk/


4 
 

k bodu č. 6 Diskusia  

P. Katrenics - ako funguje TIK počas pandémie choroby covid-19 – TIK je otvorená a v mesiaci 

apríl funguje v normálnom režime  

I. Nemčok - informoval o príprave najbližších podujatí - Rožňavské kultúrne leto a  ak 

podmienky dovolia pripravuje sa aj odpoludnie pre deti na Medzinárodný deň detí. 

M. Domik – na základe otázky členky komisie M. Kerekešovej, informoval prítomných členov 

komisie o prioritách nového rozpočtu na rok 2020 a okrem iného uviedol, že  jesenný jarmok 

na rok 2020 je zrušený. Nakoľko už bola podpísaná zmluva s hudobnou skupinou IMT SMILE, 

po komunikácii so zástupcom skupiny sa termín vystúpenia presúva na budúcoročný termín 

jarmoku.   

- už isté informácie o podujatiach nech idú von pre verejnosť  - budú zverejňované na webovom 

sídle mesta, FB profile mesta v Rožňavských novinách a v zmieňovanom kalendári podujatí.  

 

 

 

 

Miroslav Demény  

predseda komisie 


